



## Møtereferat - 06.11.2023

**Tilstede:** Alle

### Ris og ros

“linjeforeninga suger”

Gjerne fortell hvordan vi kan forbedre oss.

“Styret er skikkelig kjipt mot folk som bare vil skape litt god stemning.”

Vi har sett oss nødt til å være strenge mot enkeltpersoner som har tatt en spøk litt for langt. Det er subjektivt hva som er god stemning.

“Ingen forvarsel om billettslipp for julebord. Håper ikke dette gjentar seg for Åre!”

Det ble lagt ut et forvarsel på Facebook, men vi skal få det tydeligere frem neste gang.

“Kontorvaktene kan gjerne bli litt flinkere til å rydde på kontoret. Ser ofte ganske bomba ut der. Selv om det er fra arrangementer så har kontorvakt ansvar for at det ser ålreit ut når de sitter og har vakt.”

Vi skal bli flinkere på dette.

“V&A burde ha fleks som profileringsvare, samt kjøre reflekskampanje”

Nukleomedia ser på muligheter til dette.

“Gøy med tiktok”

Tusen takk!

### 1 Komitéoppdateringer

- **Leder:**
  - NITO samarbeid kommer ikke til å skje i år

- Var på nasjonal konferanse om studenters livskvalitet
  - Ser på om vi burde ha et ekstraordinært genfors nå i vår for å prøve å unngå 10 timers genfors til høsten
    - Er en idé å splitte opp i et valgmøte og et vedtekstmøte
  - Det ble gitt informasjon om bergingsregler.
- **Kasserer:**
    - Leie av lokale og lydanlegg til julebord betalt
    - Faktura fra VIVO sendt ut
- **Nestleder:**
    - Sponsorforslaget er ferdigstilt
    - Var på nasjonal konferanse om studenters livskvalitet
    - Har jobbet med Åre:
      - Fikset buss med Nabla
      - Ferdigskrevet infoskriv, trenger en mailingliste for å få delt det
      - Skal promoteres med plakat, på TikTok og i Nukleotidende
      - Møte med Berg i morgen
      - Møte med Fadderkom
      - Prelokerte billetter har frist 30. nov
    - Har sett på kurs:
      - Kurs blir tatt på nyåret, før Åre, da det ikke passer for HS dette semesteret
      - Kurs for medlemmer blir også på nyåret pga. eksamenstid osv.

Skal ha møte med undergrupper
- **Sekretær:**
    - Var på seminaret "Den nødvendige samtalen"
- **Faddersjef:**
    - Valgt nestleder og økonomiansvarlig
- **Arrkom:**
    - Hatt billettslipp til julebordet
- **Bedkom:**
    - Begynt med medarbeidersamtaler
    - IBI-besøk & Avfall Norge bedpres denne uken
    - Det jobbes mot en digital bedpres med Havforskningsinstituttet
- **Nukleomedia:**
    - Hatt skrivekveld
- **Kontorkom:**
    - Førsteklasses kveld neste uke
- **Prokom:**

- Har hatt en effektiv jobbkveld, og det har kommet mye nytt på nettsiden
- Engelsk versjon av nettsiden er nesten ferdig
- Har innført nye systemer for opprettholding av nettside, lenker og diverse
- Nytt møteformat var suksess
- SoMe
  - Movember-kampanjen blestes
  - V&A er aktive på TikTok
- V&As iTrondheim-profil har blitt oppdatert:
  - <https://itrondheim.org/forening?volvox--alkymisten&id=370781>
- Vi har fått bilder fra Krabbe

## 2 Undergruppeoppdateringer

- **Bumblebeats:** IÅM
- **InVitro:** IÅM
- **Revyen:** IÅM
- **Shanglelauget:** IÅM
- **SkeiV&A:** IÅM
- **Spanskymisten:** IÅM
- **Trollkom:** IÅM
- **V&A Allsidighet:** IÅM
- **V&A Klatring:** IÅM
- **V&AIL:** IÅM
- **Vokalium:** IÅM

## Andre saker

### 3 Kontorvakter (Leder)

Det diskuteres når siste kontorvakt skal settes.  
Siste kontorvakter for semesteret blir 17. november.

### 4 Tekna (Kasserer)

Tekna ønsker å samarbeide om arrangement for V&A. Bedkom skal ta seg av dette videre.

### 5 Påmeldingsskjemaer på nettsiden (Prosjef)

Det ønskes at komitéer oppretter egne skjemaer for påmeldinger til deres arrangementer.  
Disse kan så legges inn på nettsiden ved det tilhørende arrangementet i kalenderen.

## 7 Bedkom- og Ocean Club-samarbeid med HAV (Bedkomleder)

Det har blitt skrevet et utkast til en kontrakt med HAV som skal ferdigstilles.

Nestleder, Bedkomleder og Kasserer skal sette opp et møte om HAV.

## 8 Internlager (Kasserer)

Det gis informasjon om daljer og pins. Ingen utenom kasserer skal inn på internlageret, med unntak av store kjøp. Ved bruk av internlageret skal det gis beskjed til Malin, og da skal det kun tas fra åpne poser.

## 9 Revisor (Kasserer)

V&A trenger en revisor. Det skal undersøkes om Stormøtet er et organ som kan utpeke en revisor.

## 10 Penger fra Velferdstinget (Kasserer)

Vi har fått penger fra Velferdstinget, øremerket minigolf og bading på Havet. Saken undersøkes.

## 11 Röda Ulvs Valgkomité (Leder)

Hovedstyret utpeker en representant til den Röda Ulvs valgkomité. Prosjeff blir valgt som representant.

## 12 ITVer på nettsiden (Leder)

Det ønskes at ITVer legges inn på nettsiden. Dette skal ordnes.

## 13 Bedkoms plass i linjeforeningen (Bedkomleder)

Bedkom føles nedprioritert i linjeforeningen. Det ønskes at komitéen fremmes av styremedlemmer, på sosiale medier og i Nukleotidende.

## Eventuelt

### 14 Storchash (Sekretær)

Sekretær planlegger en tur til Storchash for å handle inn varer til kontoret.

### 15 Medarbeidersamtaler (Leder)

Komiteledere bes om å ta medarbeidersamtaler.

### 16 Domino's Pizza (Kasserer)

Vi sliter med å få kontakt med Domino's Pizza angående fakturaer og betalingsvarsler. Vi vurderer å opprette en bedriftskonto hos Pizzabakeren.

### 17 TikTok (Nestleder)

Etter møtet skal Hovedstyret spille inn en TikTok i forbindelse med Movember.

### 18 Betalingsfrist til Åre (Nestleder)

Det diskuteres når betalingsfristen til Åre skal settes. Det foreslås å sette fristen til tidlig januar.

### 19 Meldeskjema (Prosjef)

Meldeskjema skal legges ut på nettsiden snart, under fanen "Kontakt".

### 20 Oversettelse av styretitler (Prosjef)

De engelsk-oversatte styretitlene på nettsiden gjennomgås. Det foretas redaksjonelle endringer.

"Leader" endres til "Chairman".

"Assistant Leader" endres til "Vice Chairman".

Alle komitéledere får navn "Head of the ... Committee".

### 21 Frokost på kontoret (Bedkomleder)

I sammenheng med Movember skal Hovedstyret arrangere frokost på kontoret. Det skal arrangeres 8. november kl. 10.